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Protokół z LIV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 29. 08. 2014 r.. 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej, Ewa Czajka przywitała zebranych  stwierdziła, że w sesji bierze udział 
14 radnych, nieobecny  radny, to E. Szymanowski, następnie  przedstawiła porządek obrad.  

Porządek obrad LIV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie w dniu 29.08.2014 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami. 
5. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2013 rok. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  
b) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Stalowowolskiego;  
c) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2014;  
d) „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczęszczających do szkół 

na terenie Gminy Zaklików”;  
e) zmieniająca uchwalę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Zaklików 
f) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zaklików w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów oraz wysokość cen za te usługi;  

7. Zapytania i interpelacje. 
8. Zamknięcie obrad. 
9.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi co do porządku obrad.  Burmistrz złożył 
wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 6 „c”. Radny A. Grzyb, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
zaproponował, by w porządku obrad umieścić projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Burmistrza i kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaklikowie. Za zdjęciem z porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Zaklików radni zagłosowali jednogłośnie. Za rozszerzeniem porządku 
obrad o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Zaklikowa i 
Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaklikowie radni opowiedzieli się jednogłośnie.  

 

Za przyjęciem porządku obrad wraz z poprawkami zagłosowali wszyscy radni. 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami. 

5. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2013 rok. 
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6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

b) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Stalowowolskiego;  

c) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2014;  

d) „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczęszczających do szkół na 
terenie Gminy Zaklików”;  

e) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zaklików w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokość cen za te usługi;  

f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Zaklikowa i Kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Zaklikowie.  

 

7. Zapytania i interpelacje. 

8. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. 

Protokół z LI Sesji Rady Miejskiej przyjęty został 10 głosami za, 3 radnych wstrzymało się od głosu, 1 
radny nie brał udziału w głosowaniu; 

Protokół z LII Sesji Rady Miejskiej przyjęty został 12 głosami za, 2 radnych wstrzymało się od głosu; 

Protokół z LIII Sesji Rady Miejskiej przyjęty został 12 głosami za, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała radnych, że statut Gminy został opublikowany w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego wraz z rozstrzygnięciem nadzorczym 
unieważniającym zapisy § 13 ust. 2,  § 18 ust. 3, 4 i 5 oraz § 21 . 

Następnie złożyła sprawozdanie z okresu między sesjami, informując o: 

- rezygnacji sołtysa Lipy, 

- konieczności złożenia przez radnych oświadczeń majątkowych na koniec kadencji, 

- wyjaśnieniach, jakie złożyć ma wojewodzie Burmistrz i Przewodnicząca Rady Miejskiej w związku ze 
złożonymi oświadczeniami majątkowymi, 

Następnie, udzieliła głosu mieszkańcowi Józefowa, Dariuszowi Czajce, który poinformował, że złożył 
pismo do Najwyższej Izby Kontroli w sprawie planowanej budowy farmy wiatrowej. Jeszcze raz 
podkreślił, że nie jest przeciwnikiem budowy, chce tylko, by wiatraki usytuowane były minimum 3 km 
od zabudowań. 

Przewodniczące Rady Miejskiej odczytała pismo w sprawie zorganizowania w piwnicach przedszkola 
strzelnicy na potrzeby klas mundurowych. Głos zabrała nauczycielka z ZSO w Zaklikowie, instruktor 
strzelectwa sportowego, Beata Żyłko, która przedstawiła argumenty za utworzeniem strzelnicy. 
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Radny R. Polański stwierdził, że jeśli w szkole są klasy mundurowe, należy im umożliwić odbywanie 
treningów strzeleckich na miejscu. Następnie dyrektor ZSO w Zaklikowie W. Plennikowski zabrał głos 
w sprawie ograniczenia środków na funkcjonowanie klas mundurowych. Dyrektor GZEAS, O. Gilewicz 
wyjaśniła, że działania te nie mają na celu likwidacji klas mundurowych, a tylko urealniają koszty ich 
funkcjonowania. Burmistrz odniósł się do wyników naboru do klasy pierwszej liceum, stwierdził, że 
pierwsza klasa liczy 16 uczniów, nikt z Lipy i Zdziechowic nie przyszedł do zaklikowskiego liceum. Z 
trzech gimnazjów funkcjonujących na terenie gminy nie można utworzyć jednej klasy licealnej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała pismo pani A. Kuchnio w sprawie zmniejszenia pensum dla 
logopedów. Pani A. Kuchnio zabrała głos i poinformowała zebranych,  z jakimi problemami spotyka 
się w pracy, jakie są jej zarobki oraz czas, który musi poświęcić, by przygotować się do zajęć.  
Przewodnicząca poinformowała o piśmie jakie otrzymała od Przewodniczącej Komisji Oświaty, w 
którym poruszono sprawę konieczności zmiany uchwały określającej pensum nauczycieli logopedów, 
zwiększenia środków na gimnastykę korekcyjną w przedszkolach oraz konieczność złożenia przez 
dyrektorów sprawozdań dotyczących realizacji zaleceń po kontrolach SANEPIDu i Państwowej 
Inspekcji Pracy. Radny M. Mach przeprosił Panią A. Kuchnio, że w taki sposób musi upominać się o 
poprawę warunków pracy, stwierdził, że nie można doprowadzać do stanu, gdy człowiek by lepiej 
zarabiać musi występować publicznie na Sesji Rady. Radny K. Oszust stwierdził, że nie po to powołano 
GZEAS, by ludzie walczyli o swoje prawa przychodząc na Sesję. Zarzucił, że w takich sprawach brakuje 
komunikacji, zaapelował, by organ prowadzący nie zrzucał odpowiedzialności na Radę Miejską. 
Burmistrz wyjaśnił, że sprawa wynikła w trakcie roku budżetowego, powinna się nią zająć Komisja 
Oświaty, następnie trzeba przeprowadzić całą procedurę administracyjną. Pani Zofia Łopion, 
nauczycielka ZS w Lipie stwierdziła, że słuchanie tych wyjaśnień sprawia jej przykrość, wielokrotnie 
poruszała sprawę zmniejszenia pensum pani dyrektor i nikt się tym nie zainteresował. Zastępca 
Przewodniczącej Rady Miejskiej, W. Przywara wyjaśniła, że uchwała podjęta w sprawie pensum 
nauczycieli logopedów konsultowana była z dyrektorami szkół, przyjęto, że pełny etat logopedy to 32 
godziny, niektórzy dyrektorzy proponowali znacznie większy wymiar godzin. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 10 minut przerwy. 

Ad. 4  

Radny A. Grzyb zapytał Panią dyrektor GZEAS o dowozy uczniów do szkół oraz wakacje z angielskim. 
Pani dyrektor wyjaśniła, że oferty złożyli pan Gręda oraz PKS w Stalowej Woli. Pan Gręda proponował 
liczne upusty, ale nie zabezpieczał wszystkich tras. PKS  wozi dzieci z terenu Gminy, zaś pan Gręda na 
pozostałych trasach. Wyjaśniła, że wakacje z angielskim to pomysł Burmistrza na zorganizowanie 
zajęć dla dzieci. Jedna z nauczycielek napisała program i czekamy, czy będą środki zewnętrzne na 
takie inicjatywy. Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej, W. Przywara zaapelowała, by w projekcie 
uczestniczyli uczniowie ze wszystkich gimnazjów. Burmistrz wyjaśnił, że takie jest główne założenie 
projektu. Sołtys Zaklikowa, J. Żelazny poinformował, że będzie składał wniosek, by w ramach 
funduszu sołeckiego Zaklikowa wygospodarować środki  na naukę angielskiego dla dzieci 
uczęszczających do świetlicy w Zaklikowie. Zastępca Przewodniczącej Rady zaapelowała o 
synchronizację działań, tak, by ich nie powielać. Radny M. Mach zaapelował, by podczas sesji radni 
zajęli się sprawami ujętymi w porządku obrad a nie prowadzili kampanii wyborczej. 

Radna B. Hołody zapytała, czy został wyłoniony wykonawca placu targowego w Lipie. Sekretarz, Pani 
A. Łosek poinformowała, że w poniedziałek będzie otwarcie ofert. Następnie radna zapytała o zajęcia 
wspomagające rozwój dziecka. Dyrektor GZEAS wyjaśniła, że mamy nauczycieli przygotowanych do 
prowadzenia takich zajęć, 4 w Zaklikowie i po 1 w Lipie i Zdziechowicach. 
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Radna B. Hołody zapytała, kto został dyrektorem ZS w Lipie. Pani dyrektor GZEAS wyjaśniła, że w dniu 
dzisiejszym odbył się konkurs. Złożono jedną ofertę, która wczoraj została wycofana. Burmistrz może 
zarządzić ponownie konkurs lub powołać dyrektora.  

Radny M. Wróblewski zacytował pkt 6 sprawozdania Burmistrza pytając, o co w nim chodzi. 
Kierownik referatu gospodarki komunalnej wyjaśnił, że oferta była zbyt wysoka, radny zapytał, czemu 
w sprawozdaniu nie określono wysokości kosztów niektórych inwestycji.  Burmistrz wyjaśnił, że 
wykonuje je nasz referat i koszty podane zostaną po wykonaniu prac. Radny zapytał dlaczego w 
informacji o przetargu na artykuły spożywcze dla szkół nie ujęto ZS w Lipie. Dyrektor GZEAS 
poinformowała, że jest to wynik przeoczenia. Radny zapytał czy w próbnym przejeździe autobusu 
zakupionego do przewozu dzieci niepełnosprawnych brali udział pracownicy urzędu. Dyrektor GZEAS 
wyjaśniła, że był to przejazd, w którym brały udział dzieci niepełnosprawne, miało to na celu 
zapoznanie ich z pojazdem. Z pracowników w przejeździe uczestniczyli kierowca, jako kierowca 
autobusu i stażystka jako opiekun. Ponadto, wraz z dziećmi jechali rodzice. Radny M. Mach zapytał, 
czy kierowca zatrudniony w urzędzie pracuje tylko jako kierowca autobusu. Kierownik F. Ciesielski 
wyjaśnił, że kierowca oddelegowany jest do referatu gospodarki komunalnej i wykorzystywany do 
różnych zadań. Radny M. Wróblewski zapytał, jakie są koszty adaptacji pomieszczeń na potrzeby 
karetki i jej obsady, czy Burmistrz ma wizję na co przeznaczyć budynek po przedszkolu w Lipie. 
Burmistrz wyjaśnił, że musi być on dostępny dla mieszkańców, służy już harcerzom i sportowcom. 
Radny K. Ziemiński stwierdził, że musi tam być wyremontowany dach. Zastępca Przewodniczącej 
Rady, W. Przywara zapytała, o kontrole w szkołach i przedszkolach. Dyrektor GZEAS wyjaśniła, że 
szkoły będą musiały opracować długoterminowe plany działania. Obrady opuścił radny M. Mach, w 
sesji bierze udział 13 radnych. 

Ad. 5 

Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2013 rok. Informacja została przekazana 
radnym z materiałami na sesję. Nikt nie miał pytań. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2014;  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie; 

b) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Stalowowolskiego;  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie; 

c) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2014;  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie; 

d) „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczęszczających do szkół na 
terenie Gminy Zaklików”; Dyrektor GZEAS wyjaśniła, że uchwała podjęta w tej sprawie nie została 
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opublikowana ze względu na błędne zapisy, w porozumieniu z Burmistrzem przygotowany został 
projekt uchwały, w którym błędy zostały skorygowane, oprócz tego, Burmistrz obniżył w projekcie 
uchwały próg do uzyskania stypendium do średniej 4,35.  Zastępca Przewodniczącej Rady, W. 
Przywara poinformowała, że Komisja Oświaty zajęła się projektem uchwały, ale nie wydała 
jednoznacznej opinii. Radny A. Grzyb nie zgodził się z taką interpretacją, stwierdził, że 2 członków 
komisji głosowało za średnią ocen zaproponowaną przez Burmistrza, 3 członków, by średnią 
podwyższyć na 4,4. Burmistrz stwierdził, że średnia ocen w poprzednio podjętej uchwale była zbyt 
wysoka, a trzeba zachęcić uczniów do przyjścia do naszego liceum. Radny P. Szwedo zgłosił wniosek, 
by średnią podnieść na 4,5. Radny K. Ziemiński stwierdził, że nie pozwolono, by poprzednia uchwała 
weszła w życie, wtedy mielibyśmy skalę porównawczą. Zarzucił także, że w ten sposób chcemy 
przekupić uczniów.  Radny K. Oszust stwierdził, że obniżając średnią ocen do 4,35 nie kupujemy 
uczniów, zwrócił uwagę, że dla wielu rodzin stypendium jest ważnym argumentem przy wyborze 
szkoły. Radny A. Grzyb zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji i przegłosowanie obydwu propozycji. 

Za zmianą zapisu uchwały zaproponowaną przez radnego P. Szwedo głosowało 6 radnych, 7 było 
przeciw. 

Za projektem złożonym przez Burmistrza głosowało 8 radnych, 2 było przeciw, 3 wstrzymało się od 
głosu. Uchwała została przyjęta w formie zaproponowanej przez Burmistrza. 

e) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zaklików w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokość cen za te usługi;  

Uchwała została podjęta jednogłośnie; 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Zaklikowa i Kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Zaklikowie.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, A. Grzyb przedstawił sprawę poruszaną w skardze i zapoznał 
zebranych z uzasadnieniem do projektu uchwały uznającego skargę za niezasadną. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad.7. 

Sołtys Zdziechowic Drugich, A. Czajka zapytał, czy wiadomo, czy będzie czynny ośrodek zdrowia w 
Zdziechowicach. Burmistrz poinformował, że doktor Staniszewski zapewniał, że szuka lekarza do 
Zdziechowic, zaproponował też zwiększenie ilości godzin doktor Zofii Ciesielskiej, ale nie wyraziła na 
to zgody. Radny J. Gajowiak zapytał, czy gdyby znalazł się chętny lekarz, można skontaktować go z 
urzędem. Burmistrz zapewnił, że będzie reagował na wszystkie takie zgłoszenia, pomimo tego, że w 
Gminie działa Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej, który jest zupełnie niezależny od samorządu. 
W tym momencie radny R. Polański wychodzi bez uprzedzenia prowadzącej obrady z Sali. W sesji 
bierze udział 12 radnych. Sołtys Antoniówki podziękował za remont drogi koło Państwa Husów, 
poprosił o remont koło tartaku. Sołtys Dąbrowy, D. Ryfińska stwierdziła, że ma dosyć błagania o 
każdą robotę, przypomniała, że kandydując na stanowisko Wójta, Burmistrz obiecywał, że najpierw 
poprawi stan dróg w gminie, potem można robić chodniki. Zarzuciła, że Burmistrz nie dotrzymuje 
obietnic składanych przed czterema laty wyborcom. 

Radny J. Gajowiak zwrócił uwagę, że z hydrantu koło remizy cieknie woda. 

Ad.8. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Zaklikowie -  wobec wyczerpania porządku obrad zamknęła obrady 
LIV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

 

Protokolant       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

T. Paleń       Ewa Czajka 

  

 


